
 

Pan 
Włodzimierz Pietrus Radny 
Miasta Krakowa 

 
 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie skomunikowania os Bodzów, zgłoszoną na III 
Sesji Rady Miasta Krakowa w dniu 14 grudnia 2010 r. uprzejmie informuję: 

 

W dniu 8 listopada 2010 r odbyła się wizja lokalna w terenie dotycząca komunikacji miejskiej 
do osiedla Bodzów z udziałem: przedstawicieli mieszkańców, pracowników Zarządu Infrastruktury 
Komunalnej i Transportu w Krakowie, Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego SA w 
Krakowie oraz Radnych Miasta Krakowa i Dzielnicy 

 

Przesłana do ZIKiT jak równieŜ do MPK SA notatka nie opisywała jednak faktycznego stanu 
wynikającego z przeprowadzonej wizji lokalnej w dniu 8 listopada br . ale przedstawiała jednostronne 
stanowisko mieszkańców oraz ustalenia poczynione bez obecności pracowników ZIKiT (niemajace 
miejsca w trakcie przeprowadzonej w tym dniu wizji lokalnej w terenie), W związku ze znacznymi 
rozbieŜnościami dotyczącymi treści notatki zarówno pracownicy ZIKiT oraz przedstawiciele MPK 
odmówili podpisania przedstawionej notatki bez wprowadzenia stosownych korekt W związku z 
powyŜszym po kolejnej wizycie interweniującego w tej sprawie wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 
Informacji Niejawnych] w siedzibie Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie 
ustalono, Ŝe pracownicy ZIKiT przeprowadzą ponowną wizję w terenie Dopiero jej wyniki oraz 
dostosowanie układu drogowego do przejazdu i zawracania autobusów będą stanowiły podstawę do 
rozpoczęcia odpowiednich procedur w celu ewentualnego uruchomienia linii autobusowej do os. 
Bodzów, 
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Otrzymują: 1., 
Adresat 
2. Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu 
3. Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji Niejawnych  
4. Biuletyn Informacji Publicznej 
5. A/a 


